

## COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

通告編號: 2022/23-138

各位家長:

## 文理書院禧慶教育基金

為慶祝文理書院成立 60 周年校慶,本校辦學團體文理書院基金會有限公司特意設立「文理書院禧慶教育基金」,目的如下:

- 1. 提供高等教育助學金予家境清貧學生升讀教育局認可大學學位課程
- 2. 為有特殊需要或突發性緊急需要的學生提供短期財政上的援助
- 3. 獎勵在科研、創意(包括各類型藝術)、環保、文化保育和社會服務等方面有傑出表現的學生
- 4. 鼓勵學生發展潛能(包括語言、科研、創意、環保、文化保育和社會服務)

為此,文理書院校友會在 2022 年 12 月 1 日至 2023 年 2 月 28 日期間舉辦步行籌款活動,詳情請瀏覽校友會網頁(https://www.cognitiohk.edu.hk/ccaa/)。

本校前校監潘順國先生向來關顧學校發展,已率先解囊支持,慷慨承諾以配對形式捐款,捐款上限為港幣六十萬元整,對此義舉,學校及校友會不勝感銘。為讓我們的學生和畢業生得到更充足的財政和具意義的支持,我們懇請大家慷概解囊,捐助「文理書院禧慶教育基金」。捐款港幣100元或以上可獲發正式收據以作申請扣稅之用。如以支票捐贈,抬頭請寫「文理書院基金會有限公司」。惟捐款與否,純屬自願。

在此衷心感謝你的支持,深信在家長的鼎力支持下,定能進一步推動文理書院的優質教育!

敬祝

2023年1月30日

安康!

<b>~</b>		

校長

談國軒

火仪 衣・		
	文理書院禮慶教育其余 -	同作

本人已收到學校第 2022/23-138 號家長通告「文理書院禧慶教育基金」事宜,並了解活動詳情。

<ul><li>□ 本人樂意捐款 港幣</li></ul>	_正支持	「文3	理書院禧慶教	(育基金」,	並夾附支票	(背面請寫)	上學
學生姓名:	(	)	家長姓名:				
班別:			家長簽署:				

日期:2023 年 月 日



六十周年校慶紀念 60th Anniversary (1962-2022)



## COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.
TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

Circular No.: 2022/23-138 30 January 2023

Dear Parents,

## **Cognitio College Jubilee Education Fund**

To celebrate the 60<sup>th</sup> Anniversary of Cognitio College, our sponsoring body, the Cognitio College Foundation, has renamed one of its funds to be "Cognitio College Jubilee Education Fund". The "Fund" is used for disbursing scholarships and bursaries to our students and graduates with respect to the following purposes:

- 1) To subsidize graduates from families in financial needs for furthering their postgraduate education in the local government-funded universities;
- 2) To offer timely economic support for students with special and contingent financial needs;
- 3) To reward outstanding students in the aspects of scientific research, creativity (e.g. different forms of art), conservation and/or social services; and
- 4) To foster students unleashing their potentials (e.g. languages, scientific research, creativity, conservation, cultural preservation and/or social services)

In this regard, the Cognitio College Alumni Association arranged a fund-raising walkathon during the period from 1 December 2022 to 28 February 2023. Please refer to the website <a href="https://www.cognitiohk.edu.hk/ccaa/">https://www.cognitiohk.edu.hk/ccaa/</a> for details about the activity. You are cordially invited to participate in the activity.

We are glad to have our former Supervisor, Mr. Poon Shun Kwok, Albert, generously promised to offer a matching fund with a ceiling of \$600,000 for boosting school development. His gratitude to his *alma mater* absolutely deserves our whole-hearted respect. In this connection, we invite your donation to maximize our fund for the financial and meaningful support to our students and graduates. For tax reduction purpose, receipts will be issued for a donation of \$100 or above by the Cognitio College Foundation. Cheques should be payable to "Cognitio College Foundation Ltd."

Thank you for your contribution in advance, and your provision will definitely impact the quality education for the Cognitioites!

Thank you for your attention.	`	Yours sincerely,			
×		]	Гат Kwok Hin Principal ×		
	Reply Slip				
To: Principal					
<ul> <li>I will donate the amount of \$ to support the captioned fund. I herewith attach the cheque (with student's name and class written on its back) or cash with the reply slip.</li> <li>I am not interested to donate for the captioned fund.</li> </ul>					
Name of Student:(	)	Parent's signature	e:		
Class:		Date:			

